



Over 30 years of caring service
關愛同行逾三十載

June 20, 2025

Dear Sir/ Madam

Invitation to join the Children's Cancer Foundation "Hats On Day 2025" Hats We Wear, Care We Share!

On behalf of the Children's Cancer Foundation (CCF), I am writing to invite your school to join our signature campaign of **Hats On Day** on Friday, September 12, 2025. Hats On Day symbolises unity and hope for children who are bravely battling cancer and other serious critical illnesses.

Why Hats Matter

In addition to the 180 children diagnosed with childhood cancer in Hong Kong each year, there are still many others diagnosed with various serious critical illnesses. For these children undergoing treatment, hats are far more than just accessories – they offer comfort, protection, confidence, and a powerful sense of empowerment and belonging.

Join our Movement

By wearing a hat on Hats On Day, we can raise public awareness and show solidarity with these children and their families, embodying our key message – **Hats We Wear, Care We Share!** We also offer the opportunity to organise life education seminars at your school. These sessions feature inspiring stories from cancer survivors, who share their challenges during treatment and recovery.

How to Participate

The school enrollment form is herewith enclosed for your perusal. Kindly return the completed form by email to fr@ccf.org.hk or fax to 2815 5511 **by Monday, August 1, 2025**. Should you have any enquiries, please feel free to contact Ms. Annie Fung at 2815 2525.

Together, We Can Make a Lasting Impact

We sincerely look forward to joining hands with you to help children and families in their journey of fighting childhood cancer and other serious critical illnesses. Together, we can cultivate a more compassionate and caring community!

Yours sincerely

Magdalena Cheung
Chief Executive Officer

兒童癌病基金(於香港註冊成立的擔保有限公司)

總辦事處: 香港干諾道中125號東寧大廈702室
Head Office: Room 702, Tung Ning Building,
125 Connaught Road Central, Hong Kong
Tel: (852) 2815 2525 Fax: (852) 2815 5511

家庭服務中心: 九龍黃大仙下邨龍福樓地下8-13號
Family Service Centre: Units 8-13, G/F, Lung Fook House,
Lower Wong Tai Sin Estate, Kowloon
Tel: (852) 2328 8323 Fax: (852) 2328 8369

社區服務中心: 九龍蘇屋邨石竹樓2樓
Community Service Centre:
2/F, Carnation House, So Uk Estate, Kowloon
Tel: (852) 2319 1396 Fax: (852) 2319 1696



兒童癌病基金
Children's Cancer Foundation

Over 30 years of caring service
關愛同行逾三十載

致各位校長 / 主任 / 老師：

兒童癌病基金「帽子日」2025 全城鼓「帽」 「戴」出希望

兒童癌病基金將於 2025 年 9 月 12 日（星期五）舉辦象徵著團結與希望的「帽子日」，現誠邀 貴校參與是次活動，一同支持勇敢對抗癌病及危重症的病童。

每年全港除了約有 180 名本地兒童被確診癌病，還有很多其他被診斷患有危重症的病童。對於這些接受治療的病童來說，帽子不僅為他們提供保護，還能幫助病童重拾自信，賦予他們面對挑戰的力量。

基金呼籲大家響應「帽子日」，通過戴帽這個既簡單又富意義的舉動，提高社會各界對兒童癌病及危重症的關注，向病童及其家人以示支持，實行全城鼓「帽」！此外，我們可安排社工到校提供生命教育講座，並邀請兒童癌病康復者分享他們的勵志故事，讓學生了解患癌及危重症病童於治療時所面對的挑戰，並再思生命的價值，從而培養積極正向的人生態度。

隨函附上活動報名表格，請於 2025 年 8 月 1 日（星期一）或之前 填妥表格並電郵至 fr@ccf.org.hk 或傳真至 2815 5511。如有任何查詢，請致電 2815 2525 與基金職員馮小姐（Annie）聯繫。

我們期待與 貴校攜手教育未來，助學生建立珍惜生命及關愛他人的價值觀，訂立正向人生目標，同創愛與共融的社區，期待您們的積極回應。

敬祝
教安

兒童癌病基金行政總裁

張逸
2025 年 6 月 20 日

兒童癌病基金(於香港註冊成立的擔保有限公司)

總辦事處: 香港干諾道中125號東寧大廈702室
Head Office: Room 702, Tung Ning Building,
125 Connaught Road Central, Hong Kong
Tel: (852) 2815 2525 Fax: (852) 2815 5511

家庭服務中心: 九龍黃大仙下邨龍福樓地下8-13號
Family Service Centre: Units 8-13, G/F, Lung Fook House,
Lower Wong Tai Sin Estate, Kowloon
Tel: (852) 2328 8323 Fax: (852) 2328 8369

社區服務中心: 九龍蘇屋邨石竹樓2樓
Community Service Centre:
2/F, Carnation House, So Uk Estate, Kowloon
Tel: (852) 2319 1396 Fax: (852) 2319 1696



「帽子日」學校報名表格
“Hats On Day” School Enrolment Form

請將已填妥之報名表格電郵至 fr@ccf.org.hk 或 傳真至 2815 5511

Please return the completed enrolment form by e-mail to fr@ccf.org.hk or by fax at 2815 5511

學校名稱 School Name :	
聯絡人 Contact Person :	電郵 E-mail :
電話 Telephone No. :	傳真 Fax :
地址 Address :	

支持方式 Support Us

(歡迎多項選擇 Welcome to tick multiple choices)

本校將參與「帽子日」活動

Please enroll us for the Children's Cancer Foundation's "Hats On Day"

預計參與人數 Estimated No. of Participants :

全校師生總人數 No. of Teachers & Students :

所需宣傳物資(A3 海報)數量

Required Amount of Promotional Materials (A3 Poster) :

善款收集方式 Donation Collection Method (請選擇以下其中一項 Please select one:)

本校將統一收集善款，並提供捐款紀錄表*，再轉交基金跟進

We will collect and consolidate the donations and pass them with a donation summary form* to the Foundation for follow-up actions.

* 請於捐款紀錄表上記錄學生姓名、班別及收據抬頭等資料，以便跟進。

* Please provide the Student's Name, Class, and the Name for the Receipt for further follow-up.

本校將發放活動連結，師生透過由基金連結(稍後提供)*向基金報名及捐款

We will distribute the Event online registration link, students and teachers will directly* enroll and donate to the "Hats On Day" through the link to be provided by the Foundation later

* 善款將由基金直接收集，詳細如學校需知悉報名情況，須另行向基金查詢。

* Donations will be directly collected by the Foundation. Please approach the Foundation for details.

生命教育講座 Life Education Seminar

本校希望 貴機構安排到校講座^ Please arrange a life education seminar^ for us

^ 由兒童癌病基金註冊社工及康復者主講 (語言：廣東話)

^ Presented by registered social workers and survivors from our Foundation (Language: Cantonese)

建議日期及時間 Preferred Date & Time :

選項 Option 1: _____

選項 Option 2: _____

選項 Option 3: _____

本校未能參與兒童癌病基金「帽子日」活動，但願意捐款支持

We are not able to join the "Hats On Day", but wish to donate

HK\$ _____

請寄發正式收據，收據抬頭

Please issue an official receipt with the name of: _____